
Styremøte 

 

20.05.2025 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder    Eirik Birkeland 
1. nestleder   Trond Tidemann Haugbjørg 
2. nestleder/KHVO  Arild Emanuel Andersen 
Styremedlem/HVO  Anbjørn Lærdal 
Styremedlem/HVO  Bjørnar Berger 
Styremedlem/HVO  Fredrik Andrè Gitlestad (Teams) 
E-K Nepco leder  Per Øyvind Henriksen 
E-K land leder/HVO  Ståle Skretting 
 

1. Åpning 
1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00. 

 
2. Protokoller og referater 

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 25. mars. Referatet ble 
godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom referatet fra Ekofisk-Komiteens årsmøte 4. og 5. mars 2025. 
Referatet ble godkjent. 
 

3. Organisasjon og verving 
3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags 

dato. Oversikten viser stabilt medlemstall med 8 innmeldinger og 2 
utmeldinger. 
 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Reiseregning ved kansellert helikopter, pendler eller forretningsreise. 



- 2 ulike forslag til årsmøtet gikk på å få endret protokollen som omhandler 
lønnsinnplassering av nyansatte til å ha tilbakevirkende kraft, uten 
etterbetaling. Dette er nå tatt opp med bedriften.  

- Årsmøteforslag 14 og 15 fra E-K Nepco. 
- Håndtering av lærlingeinntak. 
- Praksis ved velferdspermisjon – onshore ansatte. 
- Innleieprotokoll for ansatte som ønsker 50% stilling. 
- Innleieprotokoll for tilbakeføring av sykemeldte til arbeid (gradert 

sykemelding). 
- Bonus og likebehandlingsprinsippet. 
- Prosjekt innleie SD 2025. 
- Føring av svingskift i SD 2025. 
- Ekofisk-Komiteen – hjemmeside. 
- Delegater til landsmøte er meldt inn. 
- Legeerklæring fra 4. kalenderdag for syke barn. Ekofisk-Komiteen mener 

det er gode argumenter for å ikke innføre dette, til tross for at loven åpner 
for dette. 

- Avklaring omkring påstand om krav til pass ved innreise fra offshore med 
båt. 

4.2. Lønnsoppgjør 2025. Eirik informerte om mellomoppgjørsforhandlingene 
mellom Forbundet Styrke og Offshore Norge som ble sluttført natt til 13. mai. 
Fra Ekofisk-Komiteen deltok Eirik Birkeland og Trond Haugbjørg. Resultatet i 
disse forhandlingene er i tråd med frontfaget. I mellomoppgjør er det kun lønn 
det forhandles om. De lokale forhandlingene i ConocoPhillips skal 
gjennomføres 1. og 2. juli. Årets forhandlingsdelegasjon fra Ekofisk-Komiteen 
er Eirik Birkeland (leder), Trond Haugbjørg (nest leder), Fredrik Andrè Gitlestad 
(E-K tariff), Ståle Skretting (leder E-K Land) og Per Øyvind Henriksen (leder E-K 
Nepco). Forhandlingsutvalget 2025 fikk fullmakt til å avgjøre om et eventuelt 
samarbeid med andre fagforeninger (Tekna og Nito) i lønnsforhandlingene. 

 
5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dagens dato. 
Regnskapet viser vi er innenfor budsjett. 
 

6. Konferanse, kurs og studiearbeid 
 

7. Prosjekter 
7.1. ORM. Arild informerte at det er ingen ny informasjon i dette prosjektet. 
7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte at prosjektet er i oppstartsfase CAT4 og 

jobber for tiden med konsekvensutredning. 



7.3. Dysleksi prosjektet. Trond og Ståle informerte om aktuell informasjon. Blant 
annet er informasjonsrunden til avdelinger på land startet. Planen er at denne 
informasjonsrunden skal være gjennomført innen utgangen av 2025. Offshore 
har to kandidater blitt nominert til å bistå med uttesting av enheter i prosjektet 
Digital Field Worker. I begynnelsen av mai ble ConocoPhillips fagmedlem i 
Dysleksi Norge. 

7.4. PPF. Anbjørn informerte at AFF er godkjent og at Ekofisk-Komiteen er involvert i 
design review Hazop og Hazid. 

7.5. 2050+. Eirik og Trond informerte om et nystartet mandat i prosjektet som 
bedriften ønsker tilbakemelding fra Ekofisk-Komiteen om deltakelse i. Det nye 
mandatet handler om fjernstyring av plattformer og undervannsinstallasjoner. 
Det ble besluttet å finne en representant fra Ekofisk Kilo, en HVO og en 
representant fra hvert av kontrollrommene offshore som kandidater til dette 
mandatet. 

7.6. Sørlige Nordsjø 2. Bjørnar informerte at bedriften har besluttet å avslutte dette 
prosjektet. 

7.7. V 2050+ AN. Alle i styret er involvert i arbeidet i forbindelse med dette 
prosjektet. Det ble delt informasjon og erfaring fra arbeidet som pågår i de 
forskjellige mandatene. 
 

8. Bedriftsinterne saker 
8.1. Velferd. Ståle informerte at Velferdskomiteen arrangerte et møte 19. mai. I 

møtet ble det besluttet å få ned kostnadene, slik at 2025 regnskapet er i 
henhold til budsjettet. Det ble besluttet å avslutte leieforholdet av hytten vi 
leier i Vrådal. Denne hytten har kun vært vinterleie. 
 

9. Vernefaglig 
9.1. Granskinger. Ingen pågående granskinger på nåværende tidspunkt. 
9.2. KHVO informerer. Arild informerte om følgende: 

- Stor aktivitet i vernetjenesten med deltakelse i ulike V2050+AN. 
-  Det er kommet forespørsel om deltakelse fra vernetjenesten i Always Safe 

Q4 prosjektet som ConocoPhillips er ansvarlig for. Det ble i møtet besluttet 
at Ekofisk-Komiteens representant i prosjektet blir Bjørnar Berger. 

- Månedlige møter mellom KHVO og HMS Manager er reetablert. 
- Pågående tilsyn fra Havtil mot dykkeroperasjoner, som skal foregå under 

SD2025, der det skal byttes ut ventiler på Norpipe Wye. 
9.3. AKAN/Attføring. Generell og aktuell informasjon fra Ståle. 

 
10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om saker fra LO 
kongressen som ble arrangert 5. til 9. mai. Eirik var en av delegatene fra 



forbundet Styrke. Blant annet informerte Eirik om innleggene fra Styrke og 
mange gode tilbakemeldinger fra delegater fra andre forbund på disse. Det ble 
også informert om prosessen rundt valg av ny LO leder. Eirik informerte også at 
15. mai ble det arrangert et ekstraordinært møte (på Teams) i 
samarbeidskomiteen i Operatørutvalget i forbundet. Møtet handlet om hvilke 
kandidater utvalget skal innstille til forbundsstyret og landsstyret. 

10.2. Styrke HMS utvalg. Arild informerte at det ikke har vært møter i utvalget siden 
sist styremøte og at det derfor ikke er ny informasjon. 

10.3. LO helikopterutvalg. Arild informerte om noen av de pågående sakene fra 
AULOH og at det neste møtet i LO Helikopterutvalg vil bli arrangert tirsdag 27. 
mai i Bergen. 
 

11. Andre pågående aktiviteter. 
11.1. Ingen saker innmeldt 

 

Møtet avsluttet kl. 17:00 

Referent: Ståle Skretting 


